
Z á p i s n i c a  

z rokovania obecného zastupiteľstva v Smrdákoch  konaného dňa 27. 02. 2023 

 

Prítomní poslanci: Viera Ježová, Mgr. Miroslava Poláková, Igor Denkóci, Bc. Ľubomír Janík, Ing. 

Stanislav Perička , Ing. Ferdinand Antálek 

Hlavná kontrolórka obce: Ing. Zlatica Slováková 

Ospravedlnený:  Ing. Ondrej Bederka 

 

Starostka obce privítala všetkých prítomných na  riadnom zasadnutí OZ v Smrdákoch. 

Podľa prezenčnej listiny konštatovala,  že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a preto je 

dnešné rokovanie OZ uznášania schopné. 

Za overovateľov určila: Bc. Ľubomíra Janíka a Igora Denkóciho. 

Za zapisovateľku určila: Mgr. Miroslavu Smoleňákovú. 

Program dnešného zasadnutia poslanci   dostali mailom v  pozvánke, starostka sa spýtala, či chce 

niekto doplniť dnešné rokovanie o nejaký bod programu. Neevidovala túto požiadavku zo strany 

poslancov a preto dala hlasovať: kto je za to, aby sa  rokovanie OZ riadilo daným programom? 

Poslanci prijali  

                                             U z n e s e n i e   č. 4/2023 

v ktorom schvaľujú body rokovania obecného zastupiteľstva 27.02. 2023. 

Hlasovanie:  za:  6          proti:   0             zdržal sa:    0 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou poslancov. 

  

Bod 1:  Otvorenie považujem za uskutočnený. 

Bod 2:  VZN o podmienkach držania psov na území obce .   

Zverejnený návrh tohoto VZN –nebol pripomienkovaný z radov poslancov, ani obyvateľov obce 

a preto starosta obce podala návrh na Uznesenie v tomto znení:  

Poslanci  schvaľujú VZN č. 5/2023 o chove, vodení a držaní psov v obci Smrdáky, tak ako bol 

predložený návrh.  

Poslanci  prijali  

                                                  U z n e s e n i e   č.  5/2023 

s nasledovným znenín: poslanci  schvaľujú VZN č. 5/2023 o chove, vodení a držaní psov v obci 

Smrdáky, tak ako bol predložený návrh.  
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Hlasovanie:            za:   6 poslancov            proti:  0                  zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Toto VZN tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto zápisnice.  

K tomu bodu starostka oboznámila poslancov, že je pripravená relácia na stránku a do obecného 

rozhlasu, doplním tam len číslo tohto nového VZN. Roztrhlo sa nám vrece s telefonátmi ohľadom 

hlavne neočistenia verejných priestranstiev exkrementmi psov.  

Bod 3:  Správa hlavného kontrolóra obce za rok 2022. Túto správu  dostali poslanci  od  kontrolórky 

obce do mailov. Starostka vyzvala poslancov,  ak majú otázky ohľadom správy .  Starostka 

neevidovala podnet k tomuto bodu a tak dala   návrh na uznesenie:  poslanci na svojom riadnom 

zasadnutí schvaľujú  správu  hlavného kontrolóra  o kontrolnej činnosti za rok 2022. 

Hlasovanie:    za:   6 poslancov                   proti:    0                     zdržal sa:    0 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí  prijali  

U z n e s e n i e  č. 6/2023 

v ktorom schvaľujú správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Smrdáky za rok 2022. 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Správa tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto zápisnice. 

Bod 4: Dotačné výzvy na rok 2023- oboznámenie.  

Starostka informovala poslancov, že tak ako každý rok aj tento sa chceme zapojiť do výziev  VUC 

Trnava s našimi dvomi projektami a to: Vinobranie a Beh kúpeľným parkom. 

V pokynoch, ktoré sme dostali z VUC Trnava pred konaním zastupiteľstva sme sa dozvedeli, že 

môžeme podať za obec dotácie maximálne do dvoch  programov. Starostka po poprade s poslancami 

pripraví výzvu na tieto projekty. 

Termín podania žiadosti elektronicky je  do 10.03. 2023.  

Starostka informovala poslancov, že 9.3.  by sme mali mať  stretnutie v Senici so zástupcami  

Ministerstva investícií a regionálneho rozvoja ohľadom dotácií s Plánu  obnovy, uvidíme, aké budú 

aktuálne výzvy.  

Mali sme stretnutie s  pani projektantkou ohľadom projektov rekonštrukcie chodníkov na námestí, 

bola si to pozrieť pofotila terajší stav, rozprávali sme sa o výmene asfaltu na chodníkoch: ona sa 

prikláňa k položeniu zámkovej dlažby jednak, kvôli oprave vody, kanalizácie tie idú cez chodníky. 

Dôležitým aspektom je teraz aj priepustnosť zrážok cez zámkovú dlažbu do pôdy.   K tomu sa ešte 

stretneme.  

Bod 5: Schválenie projektov na nasledujúce obdobie.  

     Starostka informovala poslancov, že na predstavenstve OOCR sa tiež schválila realizácia fotopointu 

– podpora destinácie Záhorie. Výkonný riaditeľ je presvedčený o tom, že táto stavba by mala byť na 

našom území. Dnes sme boli pozerať parcely ktoré sú v našom vlastníctve a našli sme pozemok-trvalý 

trávnatý porast. Je to medzi tromi dubmi a miléniovým krížom. Výhľad je tam super.  
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Ide tade aj značená cesta turistickými značkami. Myslím si že v vybudovanie tohto fotopointu zase  

zvýši návštevnosť a atraktivitu prostredia. Táto realizácia je celá hradená z príspevku KIRA n.o. vo 

výške 9.000,-.  O celú aktivitu sa postará samozrejme aj s prezentáciou OOCR a pracovníci TIC.  

Od nás je potrebné prenajať časť toho pozemku OOCR  stavba má rozmery 3x5 m.  

Prosím o Váš názor:  

Poslanci prijali Uznesenie č. 7/2023 v ktorom schvaľujú prenájom pozemku v k.ú. Smrdáky- trvalé 

trávnaté porasty na dobu 10 rokov za 1,- Eur ročne.  

Poslanci na dnešnom rokovaní OZ prijali  

 

U z n e s e n i e   č. 7/2023 

 
  v ktorom prenajímajú  časť pozemku, presne 20 m2 nachádzajúceho  sa  v k.ú. Smrdáky KN  

registra E  na parcele č. 1158 druh pozemku- Trvalý trávnatý porast je o celkovej výmere 

2690 m2 zapísaného na LV  329 na dobu 15 rokov za odplatu 1,- € ročne na vybudovanie 

turistickej atrakcie žiadateľovi: Oblastnej organizácií cestovného ruchu, so sídlom Smrdáky č. 

146, zastúpeného štatutárnym zástupcom PhDr. Zdenkom Čambalom, PhD.   

Hlasovanie:   za:   6             proti:      0             zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšnou poslancov. 

 

6. Rôzne 

Starostka informovala poslancov, že od Firmy IKEA Industry Slovakia s.r.o. – o.z. Malacky Flatline  sa 

nám podaril získať nový nábytok do základnej a materskej školy, keď sme  to len zhruba narátali, išlo 

o sumu okolo 4.000 Eur. Ide hlavne o skrine, poličky. Tieto sú vystavené a zmontované na 

predajniach ako vzorky a už sa po čase dostávajú do skladu a tak tieto veci dáva školám a škôlkam 

sponzorsky. 

Nábytok nám pomohla previesť firma  Skala ploty- týmto pánovi Petrovi Skalovi ďakujem. Odvoz bol 

sponzorsky-čiže zdarma.  

7. Diskusia  

Poslanci diskutovali pri jednotlivých bodoch programu . 

8. Záver 

Starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť  a rokovanie ukončila. 

 

V Smrdákoch 28.02. 2023 

Zapísala:  

Overovatelia:                                                                                  Ingrid Tripšanská 

                                                                                                            starostka obce 


